



JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH
KENYATAAN TENDER

TARIKH IKLAN : 27 OGOS 2024 (SELASA)

Tender adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) ATAU Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) ATAU Pusat Pendaftaran Kontraktor-Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) atau Unit Pendaftaran Kontraktor & Juruperunding Sarawak (UPKJ), dalam kelas yang berkaitan bagi kerja berikut :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	SYARAT PENDAFTARAN	TEMPAT & TARIKH TAKLIMAT TAPAK LAWATAN TAPAK	TEMPAT/ TARIKH/ MASA DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT SERAHAN & TARIKH TUTUP
JKNS/T/2024/32 Tawaran Perkhidmatan Bagi Kerja-Kerja Penggantian Empat (4) Unit Lif Serta Kerja-Kerja Lain Di Hospital Lahad Datu, Jabatan Kesihatan Negeri Sabah	<p>Opsyen 1 Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia CIDB, Gred G4, Kategori M, Pengkhususan M03; dan Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan & Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor yang masih sah.</p> <p>ATAU</p> <p>Opsyen 2 Berdaftar dengan PUKONSA, Kelas C, Tajuk III, Tajuk Kecil 2; dan Mempunyai Perakuan Pendaftaran CIDB yang masih sah.</p> <p>ATAU</p> <p>Opsyen 3 Unit Pendaftaran Kontraktor & Juruperunding (UPKJ), Kelas B atau BX, Kepala V, Sub-Kepala 4; dan Mempunyai Perakuan Pendaftaran CIDB yang masih sah.</p> <hr/> <p>Taraf/Jenis Syarikat TERBUKA / T1</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak pada : 5 September 2024 (KHAMIS)</p> <p>Bertempat di: Billik Mesyuarat Danum 3, Hospital Lahad Datu</p> <p>Masa Pendaftaran: 9.00 pagi – 10.00 pagi</p> <p>Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak jam: 10.00 pagi</p> <p>Syarikat yang LEWAT membuat pendaftaran TIDAK AKAN dibenarkan mengikuti sesi taklimat dan lawatan tapak.</p> <p>KEHADIRAN ADALAH WAJIB</p>	<p>Hanya petender yang telah hadir lawatan tapak dibenarkan untuk membeli Dokumen Tender.</p> <p>Dokumen Tender boleh diperolehi / dijual pada waktu-waktu pejabat (kecuali cuti umum / sabtu / ahad) seperti berikut:</p> <p>Isnin – Khamis 8.00 pagi – 1.00 petang 2.00 petang – 4.00 petang</p> <p>Jumaat 8.00 pagi – 11.00 pagi 2.00 petang – 4.00 petang</p> <p>Tarikh Jual: 5 September 2024</p> <p>Tarikh Tutup Jual: 30 September 2024</p> <p>Tempat Jual: Kaunter Sektor Perolehan, Jabatan Kesihatan Negeri Sabah, Aras Tanah, Rumah Persekutuan, 88590 Kota Kinabalu, Sabah.</p> <p>Harga Dokumen RM100.00</p> <p>Dalam bentuk Wang Pos Malaysia / Draf Bank atas nama Pengarah Kesihatan Negeri Sabah (Wang Pos tersebut tidak akan dikembalikan)</p>	<p>Tempat Serahan Dokumen Tender Hanya Di : Peti Tawaran Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah Perbendaharaan Malaysia Sabah Kementerian Kewangan Malaysia, Tingkat 2, Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh 88592 Kota Kinabalu, Sabah.</p> <p>Tarikh Tutup 30 SEPTEMBER 2024 (ISNIN)</p> <p>Sebelum jam 12.00 tengahari</p> <p>Sah Laku Tender : 270 HARI</p>



Kehadiran ke sesi taklimat adalah **WAJIB**. Hanya **PENAMA** didalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)/ Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)/ PUKONSA/ UPKJ/ Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan **SAHAJA** yang boleh hadir ke sesi taklimat tender. **PENAMA** wajib membawa **DOKUMEN ASAL DAN SALINAN** di syarat pendaftaran bagi mengesahkan kehadiran di sesi taklimat tender.

SYARIKAT yang mempunyai kebenaran khas ke atas Kategori & Pengkhususan dari CIDB adalah **tidak dibenarkan** untuk menyertai tender ini.

DOKUMEN TENDER YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA. JABATAN INI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG KELEWATAN PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER MELALUI POS LAJU / KURIER.

Bagi memastikan maklumat berkaitan spesifikasi / terma rujukan / brif projek adalah jelas, **Borang Lawatan Tapak WAJIB** untuk disertakan dalam dokumen tender ini. Pengesahan daripada Pegawai Penyelaras perlu pada Borang Lawatan Tapak berkenaan.

Sebarang pertanyaan bolehlah menghubungi pejabat ini di alamat berikut :-

Sektor Perolehan
Jabatan Kesihatan Negeri Sabah
Aras Tanah, Rumah Persekutuan
Jalan Mat Salleh

88590 KOTA KINABALU.

(No. Telefon : 088-512555 Samb.740 / Talian Telefon Bimbit : 013 880 8179)

Tarikh : **27 Ogos 2024**

Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang termurah atau mana-mana tawaran.

PENGARAH KESIHATAN NEGERI SABAH

